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Tárgy: A Fejér Megyei Mérnöki Kamara elnökségi ülés

Helyszín, időpont: A kamara irodája, 2023.09.04.

Jelen vannak:

Dr. Szepes András elnök

klein pál alelnök

Tóth sándor alelnök

Grinlm Viktor elnökségi tag

Kállai Borik Róbert elnökségi tag

Kiss Tarnás elnökségi tag

Szigetiné László Erika elnökségi tag

Gergely Edit szakcsop.vez.

Gralram Marianna szakcsop vez.

Hullay Gytrla szakcsop. vez

Dr. Illés Attila szakcsop.vez.

Molrrár Atti la szakcsop.vez.

Verrnes Gergely szakcsop.vez.

Pálfiné Nagy Mária irodavezetó

Kumánovics György titkár

Dr.Markovics György úú titkár

Dr. Szepes András Elnök írr (továbbiakban Elnök) köszöntötte az iilés részt vevőit. Megállapította, lrogy

az elnökségi iilés határozatképes.

1. Tájékoztatás azelőző elnökségi ü|és óta történtekről:

- MMK online elnökségi ülés volt attgttszttts 12-én, rnert az Alapszabály szerint az MMK
elnöksége havotrta i_ilésezik.

Ténla az egyik teriileti karnaránál folyó etika |igy, a megválasztott elnök vitatott budapesti

állandó lakos, cle eredendően is életvitelszeríien a ter|ileti kamara székhelyén él és dolgozik.

Az iigyben rrévtelerl etil<ai bejelentés érkezett, a feliigyeletiinket ellátó rnirrisztérir"rnr is

vizsgálatot indított.

Entrek folyományaként kaptunk rni is egy figyelern felhívó levelet, hogy vizsgáljuk rneg a

kamarai tagjaink lakhely szerinti illetékességét. Ez tigybett rrrintegy 930 fónek ktildtük ki

felhívó levelet, rnirregy 450 fó válaszolt ecldig. Átvizsgálvaa tagjainkjelenleg ismeft lakhelyét,

mintegy 50 fo rendelkezik várrnegyénken kív|ili lakhellyel,

Az ügyben körültekintően fogunk eljárni.

- Az új titkár, Dr. Markovics György bemutatása, bemutatkozása.
Az Elnök elnrondta, hogy az elnökség már megismerte az úi titkár szakmai életútját,

Ő rrraga pár mondatban bemutatkozott.

2. Honlappal kapcsolatos Elnöki tájékoztatás,
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A honlapunkat 12 évvel ezelőtt Joomla 3,verziőjára alapulva készíttették el. Azóta sok

probléma mertilt fel, a reszponzivitás (Megjegyzés; Reszponziv péIdául az a weboldal,

amely valamennyi eszközhöz és kiielzőmérethez rugalmasan alkalmazkodik és egyformán

esztétikus és ftrnkcionális.) kérdéséberr is korlátai vannak.

F,zért a honlapunk megúj ításával fo glalkozunk.

A jelenlegi horrlap készítője a 3.10.12 Joornla verzíőra történő átállítást vállalrrá 180 eFt +

ÁFA össre gért.Eza megoldás nem teljes, a rnai lehetőségeket isnrerve csak részmegoldás.

Az a vállalkozó a ma már mtiködő Joomla 4. verziőval történő, gyakorlatilag új

honlapkészítést elíbglaltsága miatt nern vállalja.

A Rendszergazdánk a wordpress alapú horrlapkészítést 390 eFt+ ÁFA összegért vállalja,

az űzemeltetéssel kapcsolatos munkák a rendszergazdai nrunkájábabele taftoznának.

Ma érkezett még egy cégtől visszajelzés, hogy egy hét alatt megadj a az aÉnlatát.

Többen jelezték (Kállai Borik R., Hullay Gy.) egyetértésüket a wordpress alapúr

honlapkészítés mel lett.

Az internet szolgá|tatás iigyéberr is felülvizsgálatot végzünk. Az Axian Kft.10 Mbit/sec

sávszélességgel internet és Fix IP szolgáltatást biztosít, kedvező áron, de a szűk

sávszélességzavarokat okozott. Ezérta lehetőségeket íigyelembe véve a VODAFONE 500

Mbit/sec sávszélességű szoláItatását vettük igénybe, 7500 Ft/hó összegért.

Az irrformatikailag jobb megoldásként webtárlrely bérlésben is gondolkodunk - ez esetben

az AXIÁN szerződés lemondható -, erre a kiküldött anyagban szereplőerr több szolgáltató

a.jánlata is szerepel, A Rendszergazdával közös véleményként a MediaCenter (Kecskemét)

a1 ánlata a l e gkedvezőbb,

Kiss T.; javasolta weblap készítésben a LIW Kíl. megkeresését, régi kapcsolat révén

rnegbízható jó rnunkát végeznek.

Elnök; atájékoztatásban felrneriilt kérdéseket tovább pontosítjuk és a következő elnökségi

iilé sen vi sszatér|ink azokr a.

3. A2023. évi költségvetés módosítása

Az íj és a leköszönő titkár nrunkabére szeptenrberre egyiittesen felmeri.il. Az írj titkár

illetmérrye 300 eFt/lró, ami a rendőrségi szolgálati járadék korlát miatt rnegosztottan

f-rzethető ki. Az új titkár esetében rnég heti lrárorrr alkalonrmal Alsóőrs- Székesfehérvár

között autóval törtériő munkába járási támogatási (18 Ft/km) költség is felnrerül.

Az Elnök bejelentette, hogy a többletköltség forrása a költségvetés elnökségi kerete terhére

biztosított, valójában a költségvetés módosítása nem szükséges, ehhez kérte az elnökség

egyetértését.

Az Elnökség a 2312023 (09.04.) sz. határozatában az űi titkár belépésével felmerülő

többletköltségeknek a 2023, évi kamarai költségvetés elnökségi keretéből történő

biztosításával egyhangúlag egyetértett.

Szakmai továbbképzések, Elnöki tájékoztatő

A héten aGeodéziai továbbképzéssel indulnak a továbbképzések.
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A Jáky Jószef Techr"rikurn 15 eFt/ó díjra emelte a terem bérletet, ezért többségében a

Viktória előadótermét használjrrk, ahol 5 eFt/ó a bérleti díj.

A továbbképzéseket kontakt módon szervezzttk, tömeges kérés esetén esetleg a kapcsoltar-r

online mód is megoldható.

Kiss Tamás kérte, hogy a tartószerkezeti továbbképzésre magasabb színvonalú termet

biztosítsunk, erre ígéretet kapott.

Kérdésre Szigetiné Lász|ő E. elrnorrdta, hogy az Energetikai továbbképzés elő van

készítve, egyiitt lesz a tervező-szakértői és a műszaki jogosultságú kollégák részére. Az
Elektrotechnikai továbbképzés világítástechnika témakörben még egyeztetést igénye1.

Az Elnök kérte, hogy a korrkrétumokkal -időpont, téma, előadók - adja meg a képzések

részleteit,

5. Tagsági, jogosultsági ügyek

kelemen szabolcs tagfelvéte1 tagfelvétel

Képesi Martin tagfelvétel tagfelvétel

Papp Anna Éva tagfelvétel tagfelvétel

Vida Tünde tagfelvétel tagfelvétel

2412023. (09.04.) számú Elnökségi Határozat

A kérelmezők tagfelvételét az Elnökség 7 fő igen, 0 íő nem, 0 fő tartőzkodás mellett
elfogadta, mivel a törvényben előírt feltételeknek megfelelnek.

A beérkezett előminősítési kérelmeket áttekintve az elnökség a következő véleményt adta:

l0 fő két éverr túrl tagdíjat nem fizető tagunkIrak ktilcltiink ki 40 rrapos határidejúi felszólítást a tagdij

rettdezésére. Köz|iliik 6 fő nem válaszolt és netn is flzette nlegaz elnlaradt tagdíjat, az ő kizárásr"rkra

ké{iik az elrrökség döntését.

kamaraiszám Név Kéft
jogosultság

Vélemény

07-o874 Fekete krisztián GT-k szakmai gyakorlat rnegf,elelő,

jogosrrltsági vizsga sztikséges

07-01483 Tenyér Balázs EN-VI szakmai gyakorlat rlegfeleló

j ogosr.rltság i v izsga sziikséges



az Elnökség 2512023 (09.04.) sz.határozatával töröljük a kamarai tagok nyilvántartásából.

név szerint:

07-0761

07-01473

07-0267

07-0l410

07-1133

07-0411

czékmánzoltán
Fenyvesi Lászlő

Gáliczzsolt
Klujber Péter

Németh B. Zsolt

volein Gábor

6. Egyebek
Hullay Gy.; megktilclte a Szakcsoport szeptember 27-ei szakmai úrtjának a programját -
Székesí-ehérvár- Kis-Balaton- Balatonfüred - Székesfehérvár - és kérte a költségfedezet

biztosítását.

Azttt 250-300 km közötti, jelenleg 30 fo köriili előjelentkezés van. Lehetőséget ajánlanak

az elrrökség és a szakcsoportvezetők részvételére is.

Az Elnökség a 2612023 (09.04.) sz határozatában a Yizgazdálkodási és Vízépítési
Szakcsoport szakmai kirándulásához ^ busz bérleti díjának biztosításával

egyhangúlag egyetért.

Káltai Borik R.; a kamara képviseletében részt vett a Durraújvárosi Egyetem ,,F" épület

ünnepi munkateriileí átadás-átvételén és a tanévnyitón.

Grimm Yiktor; tájékoztatást adott a Székesfehérvár MJ Város felkérésére készített, a reptér

tervezésre kiadott közbeszerzési kiírás szerinti KE-L, t<P-lr jogosultságú tervezők

szükségességérő 1, a j o go sultságok érte lrn ezésér őL

k.m.f.

irodavezető

Lcu,lCr, ,,4) _
Kumánovics György / or. {p*ffirfu>

titkár | ,elnök
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